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JEGYZŐKÖNYV 

az Etyek Sportegyesület 2021. 05. 20. napján megtartott küldöttgyűléséről 

Helye: 2091 Etyek Alcsúti út 19. Molnár Béla Sportcentrum /fedett, nyitott terasza/ 

Ideje: 2021. május 20 17:30 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint: 13 fő (ebből szavazásra jogosult 10 fő) 

Levezető elnök: Máté Szabolcs 

Jegyzőkönyvvezető: Bartha Sándor 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: Ferenc Istvánné 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: Király Pál 

Napirendi pontok: 

1. 2020. évi elnökségi beszámolók  

2. 2020. évi bizottság beszámolók  

3. 2020. évi zárszámadás elfogadása 

4. 2021. évi költségvetés elfogadása 

5. Az egyesület Alapszabályának módosítása 

6. Egyéb 

 

Máté Szabolcs a sportegyesület elnöke, köszönti a megjelenteket és javaslatot tesz a levezető elnök 

személyére. Levezető elnöknek javasolja saját magát, melyet a tagság egyhangú szavazással, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül elfogad. Javaslatot tesz a jegyzőkönyvvezető személyére, melyet a tagság egyhangú 

szavazással, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogad. Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítők 

személyére, melyet a tagság egyhangú szavazással, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogad.   

A levezető elnök ismerteti a meghívóban közölt napirendi pontokat, melyet a jelenlévők egyhangúan 

elfogadtak, új napirendi pontra javaslat nincs. Megállapítja, hogy a megjelentek száma nem éri el a 

határozatképességhez szükséges létszámot, ezért megismételt Küldöttgyűlést kell tartani, mely az 

alapszabály értelmében a megjelentek számaránya tekintetében határozatképes. 

 

Megismételt Küldöttgyűlés 

Helye: 2091 Etyek Alcsúti út 19. Molnár Béla Sportcentrum /fedett, nyitott terasza/ 

Ideje: 2021. május 20 18:00 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint: 13 fő (ebből szavazásra jogosult 10 fő) 

 

Máté Szabolcs felkéri Dr. Petrik Péter ügyvéd urat, a röplabda szakosztály tagját, hogy a Küldöttgyűlésen 

elhangzottakkal kapcsolatban, ha szükséges, jelezze jogi észrevételeit. Felkéri továbbá, hogy az 

Alapszabály módosításával kapcsolatban az Etyek SE nevében járjon el a Székesfehérvári Törvényszék 

előtt. A küldöttek egyhangúlag egyetértettek a felkéréssel, amelyet az ügyvéd úr elfogadott. 

 

Máté Szabolcs jelezte az egybegyűlteknek, hogy a Küldöttgyűlésről hanganyagot szeretne az elnökség 

készíteni a jegyzőkönyv minél pontosabb megírása érdekében.  

Dr. Petrik Péter jelezte, hogy ez egyszerű többséggel nem szavazható meg, javaslatára Máté Szabolcs 

megkérdezte a tagságot, hogy van-e valaki, aki ellenezi a hangfelvétel készítését. A megjelentek közül senki 

nem ellenezte, így a levezető elnök megállapította, hogy a hangfelvétel elkészíthető. 
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Napirendi pontok megvitatása 

1. Elnökségi beszámolók: 

Elnöki beszámoló (csatolva) /felolvassa, körbe adja Máté Szabolcs/ 

Kérdés, hozzászólás: Nincs 

 

 

Szavazás:  9 igen 

  0 nem 

   1 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta az elnöki beszámolót. 

1/2021.(05.20.) Kgy.sz. határozat 

Titkári beszámoló (csatolva) /felolvassa, körbe adja Máté Szabolcs/ 

Kérdés, hozzászólás: Nincs 

Szavazás:  9 igen 

  0 nem 

   1 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta a Titkári beszámolót. 

2/2021.(05.20.) Kgy.sz. határozat 

Gazdasági vezető beszámolója (csatolva) /felolvassa, körbe adja Máté Szabolcs/ 

 

Kérdés, hozzászólás: Nincs 

Szavazás:  9 igen 

  0 nem 

   1 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta a Gazdasági vezető beszámolóját. 

3/2021.(05.20.) Kgy.sz. határozat 

2. Felügyelő Bizottság beszámolója (csatolva) /felolvassa, körbe adja Máté Szabolcs/ 

Kérdés, hozzászólás: Nincs 

 

Szavazás: 10 igen 

  0 nem 

   0 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta a Felügyelő Bizottság beszámolóját. 

4/2020.(05.20.) Kgy.sz. határozat 
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3. A 2020. évi zárszámadás elfogadása 

Máté Szabolcs: Ismerteti az egyesület könyvelője által elkészített 2020. évi pénzügyi beszámolót és 

közreadja áttekintésre a tagoknak. 

Kérdés, hozzászólás: 

Dr. Petrik Péter megkérdezte, hogy milyen főbb számokat mutat az egyesület költségvetése. Bartha Sándor 

(titkár) válaszában jelezte, hogy az egyesület működésére 2020.-ban 5 millió Ft önkormányzati támogatás, 

megközelítőleg 10 millió Ft TAO támogatás és 1 millió Ft tagdíj állt rendelkezésre, azonban figyelembe 

kell azt venni, hogy az adóév és a TAO év különbözik egymástól, mivel a TAO év nem igazodik a naptári 

évhez. A TAO év július 1.-től következő év június 30.-ig tart. 

A gazdasági vezető hozzátette, hogy az egyesület költségvetése kiegyensúlyozott, a bevételek és a kiadások 

összhangban vannak. 

Máté Szabolcs elmondta, hogy kérés esetén a tagok bármikor betekinthetnek később is a pénzügyi 

beszámolóba. 

További kérdés nem volt, ezért a levezető elnök szavazásra tette fel az egyesület pénzügyi beszámolójának 

elfogadását. 

Szavazás:  9 igen 

  0 nem 

   1 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta a 2020. évi zárszámadást. 

5./2021.(05.20.) Kgy.sz. határozat 

 

4. 2021. évi költségvetés elfogadása 

Máté Szabolcs: Ismerteti és körbe adja az elnökség által összeállított költségvetést. 

 

Kérdés, hozzászólás:  

Ágoston Balázs megkérdezte, hogy a szakosztályok mire költhetik a támogatást. Máté Szabolcs válaszában 

jelezte, hogy a támogatás felhasználásának erre vonatkozó megkötése nincs, azonban minden kiadást az 

adott szakosztálynak az Etyek Sportegyesület nevére kiállított számlával kell tudnia igazolni. Bartha Sándor 

hozzátette, hogy az önkormányzati támogatással következő év január 31.-ig el kell számolni. A 

szakosztályoknak nincs lehetőségük arra, hogy a kapott támogatás fel nem használt részét a következő évre 

átvigyék, de megtehetik azt, hogy más szakosztálynak felajánlják ezt az összeget. 

 

További kérdés nem volt, ezért a levezető elnök szavazásra tette fel a 2021. évi költségvetés elfogadását. 

 

Szavazás:  10 igen 

  0 nem 

   0 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta a 2021. évi költségvetést. 

6./2021.(05.20.) Kgy.sz. határozat 
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5. Az egyesület Alapszabályának módosítása 

Máté Szabolcs: Tájékoztatja a küldötteket az Alapszabály módosításának szükségességéről és felkéri Dr. 

Petrik Pétert ennek ismertetésére. 

Dr. Petrik Péter jelezte, hogy a tavaly beadott Alapszabállyal kapcsolatban a törvényszéki titkár 

jogszabálysértésre hívta fel a figyelmet. Úgy rendelkezett az Alapszabály, hogy a tiszteletbeli tagokat 

ugyanolyan jogok illetik meg, mint a rendes tagokat, azonban a törvény úgy rendelkezik, hogy a tiszteletbeli 

tagokat csak tanácskozási jog illeti meg, szavazati jog nem. Ügyvéd úr ennek megfelelően módosította az 

Alapszabályt. 

Bartha Sándor jelezte, hogy az elnökség részéről kiegészítő módosítási javaslatok merültek fel: 

 szerepeljen az Alapszabályban a levelezési cím, amely célszerűen az elnök lakcíme 

 amennyiben a szakosztályok szakosztályi díj beszedéséről döntenek, úgy az legyen egységesen 2000 Ft/hó 

 az alkalmi tagdíj összege 500 Ft-ról 1000 Ft-ra emelkedjen 

Dr. Petrik Péter jelezte, hogy a levelezési címhez a mindenkori elnöknek írásos beleegyezését kell adnia. 

A szakosztályi tagdíjjal kapcsolatban a Törvényszéknek nem volt észrevétele, ezért ezt nem javasolja 

módosítani. 

Máté Szabolcs a kiegészítő módosítások elfogadását szavazásra bocsátotta. A küldöttek egyhangúlag 

megszavazták a levelezési cím Alapszabályban történő rögzítését, elutasították a szakosztályi díj 

összegének meghatározását és elfogadták az alkalmi tagdíj növelésére tett javaslatot. 

 

További kérdés, hozzászólás: Nincs. 

 

Máté Szabolcs szavazásra bocsátotta az ügyvéd úr által említett módosítás és az elfogadott kiegészítő 

módosítások figyelembe vételével az új Alapszabály elfogadását. 

 

Szavazás: 10 igen 

  0 nem 

   0 tartózkodás 

 

A szavazás értelmében a küldöttgyűlés elfogadta, és jóváhagyta az új Alapszabályt 

7./2021.(05.20.) Kgy.sz. határozat 

6. Egyebek 

6.1. Tájékoztatás a Molnár Béla Sportcentrummal kapcsolatos fejlesztésekről: 

 

Máté Szabolcs: Tájékoztatja a tagságot, hogy az Etyeki Sportegyesület pályázat útján elnyert 10 millió Ft-

ból játszótér, kültéri sportpark és homokos strandkézilabda pálya kerül kialakításra. A további célok között 

megemlíti, hogy az alagsorban egy beltéri konditermet, illetve a terasz beépítésével egy tornaszobát 

szeretne az egyesület kialakítani, ahol több funkciót is ellátva ki lehet szolgálni a sportolókat. Idén nem 

valószínű, hogy megvalósul ennek falazattal történő beépítése, de a téliesítés megvalósulhat egy ponyvás 

megoldással. 

 

Kérdés, hozzászólás: Nincs. 
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6.2. Etyeki Sport Nkft. ügyvezető igazgatójának tájékoztatója: 

 

Bartha Sándor (ügyvezető) : Röviden összefoglalja az elmúlt egy évben elvégzett feladatokat. Kiemeli, 

hogy az építési költségek jelentős drágulása, a képviselőtestülettel kapcsolatos anomáliák és a járványügyi 

helyzet egyaránt kedvezőtlen hatást gyakoroltak, amely nemcsak a Kft. működését, hanem a lehetséges 

megvalósítási alternatívákat is érinti. Megemlíti, hogy április 12.-én előterjesztést adott be a Polgármester 

és a Képviselő testület részére, amelyben felvázolta a sportcsarnokkal kapcsolatos lehetséges alternatívákat 

és kérte a tulajdonosokat, hogy hozzák meg a döntésüket az előterjesztésben rögzítettekkel kapcsolatban. 

 

Kérdés, hozzászólás: Nincs. 

 

 

6.3. Etyek Nagyközség Polgármesterének tájékoztatója: 

 

Zólyomi Tamás: A Molnár Béla Sportcentrum fejlesztésével kapcsolatban a lényegi kérdések a hét elején 

tartott megbeszélésen szavazással megerősítésre kerültek. 

Az Etyeki Általános Iskola épülete elöregedett, nem alkalmas megfelelő szintű munkára, nevelésre. A 

lehetőségeink nem engedik meg, hogy egy több ezer négyzetméteres sportcsarnokot üzemeltessünk, ezért 

számunkra a legkedvezőbb az lenne, ha a sportcsarnok az iskolával együtt épülne meg és a Székesfehérvári 

Tankerület vállalná ennek működtetését. 

Több tervező csapattal is egyeztettünk és kiderült, hogy egy 2x8 osztályos, azaz 16 tantermes iskola a 

jelenlegi helyszínen nem építhető meg. Egy új iskola és tornacsarnok építésére a központhoz legközelebb 

eső részen, a Molnár Béla Sportcentrumnál valósítható meg. 

A rövidtávú fejlesztésekkel kapcsolatban megemlíti, hogy a régi kerítés helyett új kerül megépítésre, a 

jelenlegi romos jegypénztár helyett pedig egy fűthető, wc-vel, zuhanyzóval, öltözővel és jegypénztárral 

rendelkező konténer kerül telepítésre. További fejlesztésként egy térkőburkolattal ellátott 10 db 

kondícionáló eszköz (kondipagoda) kerül kihelyezésre. Megépítésre kerül a homokos röplabda és kézilabda 

pálya, amely strandfocira is alkalmas lesz. A felső kapu mögött egy murvás sík terület kerül kialakításra, 

amely a július 4.-i ünnepség egyik helyszínéül szolgál, továbbá a buszfordulóban egy parkoló kerül 

kialakításra. Az Önkormányzat az Etyek SE fennállásának 75. éves születésnapi ünnepi rendezvényeihez 

az éves önkormányzati támogatáson túl 2 millió Ft-tal tud hozzájárulni. 

Az Etyek SE berkein belül valósulna meg egy konditerem, de nem tudja támogatni, hogy az öltözők alatti 

alagsorban egy sötét, dohos helyiségben kerüljön az kialakításra, ezért átmeneti jelleggel a Látogató 

Központ tetőterében kerülne megvalósításra, a végleges hely természetesen majd az új sportcsarnokban 

lesz. A beltéri kondi gépek kiválasztása és megrendelése már megtörtént 13,3 millió Ft értékben. A 

kialakításra kerülő új konditerem üzemeltetését az Etyek SE-nek vagy közreműködésével kellene végeznie, 

de ez majd kidolgozásra kerül a későbbiekben. 

A kerékpározás is nagy szerepet kap a jövőben, a bekötő utak felújítása is ezt támogatja és egészen Gyúróig 

kiépítésre fog kerülni egy mezőgazdasági út, amely nem csak a kerékpárosokat szolgálja ki, hanem a két 

település gépkocsis forgalmát is biztosítani tudja majd.  

Polgármester úr ezzel kapcsolatban felkéri küldöttgyűlés tagjait, hogy idén még biztosítsuk a 

kerékpárosoknak a Molnár Béla Sportcentrum öltözőjét. 

Dr. Petrik Péter megemlítette a tervezett beruházásokkal kapcsolatban, hogy ez a most vagy soha állapot, 

tudomása szerint a kormány kiemelten fogja támogatni a vidék fejlesztését. 

Máté Szabolcs megköszönte a beszámolót és kiemelte, hogy a kitűzött célokkal teljes mértékben tudunk 

azonosulni. 
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Kérdés, hozzászólás: 

 

Lazányi Annamária felvette, hogy a Látógatóközpont nem konditeremre lett tervezve, akár gyógyászati 

fizioterápiás helyiséget is ki lehetne ott alakítani. 

 

Zólyomi Tamás viszontválaszában elmondta, hogy nem ilyen helyiségekre van szükség és nem normális 

állapot az, hogy egészségügyre több, mint 100 mFt-ot költünk, míg sportolásra 5 mFt-ot. Ennek fordítva 

kellene lennie, mert a megelőzésen van a legnagyobb hangsúly.  

 

6.4. Etyek SE 75. éves megalakulásának ünnepsége: 

  

Máté Szabolcs: Az Önkormányzattal karöltve kerülne megrendezésre a születésnap. Alakult egy szervező 

bizottság, amely az előkészítéseket végzi. Hívtunk gyerek csapatokat, a Fradi öregfiúk csapatát és egy All 

Star csapat játszana a felnőtt csapattal. Főzőversenyt szervezünk, egy óra körül ünnepi beszédet tartunk és 

díjakat szeretnénk kiosztani, amelynek jelöltjei és a díjak még megbeszélésre kerülnek még. Az esti órákban 

zenés rendezvények lennének. 

Hargitai Zoltán javaslatát tolmácsolta Bartha Sándor, miszerint Máté Miklós tartson ünnepi beszédet, 

melyet ő tisztelettel elfogadott. 

Máté Szabolcs felkérte a szakosztályokat, hogy képviseltessék magukat az ünnepségen, akár bemutatók 

tartásával. 

Kérdés, hozzászólás: Nincs 

 

További kérdés, hozzászólás, felszólalás nincs. 

 

Máté Szabolcs (levezető elnök) megköszöni a megjelenteknek a jelenlétét, és bezárja a küldöttgyűlést. 

 

 

Etyek, 2021. május 20.  

      

       

P .H .  

 

 

…………………………      …………………………          

       Máté Szabolcs                            Bartha Sándor 

          levezető elnök                                  jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

    …………………………      ………………………… 

           Ferenc Istvánné                   Király Pál 

       jegyzőkönyv hitelesítő                jegyzőkönyv hitelesítő 


